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Aan het college van burgemeester en wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 30 januari 2023 
 

Schriftelijke vragen Laat Van Brienenoordschool niet aan haar lot 
over! 

 
Geacht college, 

Afgelopen week is onze fractie via een mail van een bezorgde docent op de hoogte 
gesteld van de schrijnende situatie die is ontstaan op de Van Brienenoordschool in 
Oud-IJsselmonde. Ook via de media zijn de afgelopen week verschillende geluiden te 
horen geweest over de ernst van de problematiek. 
 
In de mail lezen wij problemen als ‘leugens vanuit de directie, roddelen, vervalsing van 
CITO scores, schoonmakers en voorleesmoeders die voor de klas staan en het feit 
dat er 14 docenten zijn vertrokken in het afgelopen jaar.’ 
 
In Rijnmond1 lezen we dat het schoolbestuur aangeeft dat er inderdaad niet altijd 
bevoegde leraren voor de klas staan en dat er onder de ouders een sfeer van 
intimidatie is ontstaan en dat zelfs de veiligheid van sommige ouders in het geding 
zou zijn. Dit alles heeft ook het effect dat kinderen die voorheen met veel plezier naar 
school gingen vaak huilend thuiskomen en niet meer naar school willen. Dit mag niet 
gebeuren en moet in de toekomst natuurlijk koste wat het kost voorkomen worden. 
 
GroenLinks was opgelucht te lezen dat deze signalen de wethouder ook hebben 
bereikt en dat er een onderzoek wordt gestart vanuit de onderwijsinspectie. 
GroenLinks heeft vertrouwen in de onderwijsinspectie en wacht graag de uitkomsten 
van het onderzoek af. Graag stellen wij de wethouder wel alvast enkele vragen: 
 

1. Hoe lang is de wethouder al op de hoogte van de situatie op de Van 
Brienenoordschool? 

2. Welke stappen heeft de wethouder reeds ondernomen en wat is de rol van de 
wethouder in het proces dat nu volgt? 

3. De wethouder verklaart in bovengenoemd artikel ‘contact te hebben met het 
schoolbestuur’, heeft de wethouder ook contact gehad met docenten en 
ouders (bijvoorbeeld via een medezeggenschapsraad of ouderraad)? Zo nee, 
is de wethouder voornemens dit op korte termijn te doen? 

 
1 https://www.rijnmond.nl/nieuws/1608676/ouders-bedreigd-na-aankaarten-beleid-op-rotterdamse-
basisschool-maar-strijd-voor-verandering-gaat-door 
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4. In het artikel van Rijnmond staat het onderzoek van de onderwijsinspectie eind 
februari zal beginnen. De conclusie hiervan zal dan waarschijnlijk nog even op 
zich laten wachten. Wat zal de wethouder in de tussentijd doen om het gevoel 
van onveiligheid te verzachten? En welke partij is aan zet om in de tussentijd 
deze kritieke toestand te bedaren?  

 
Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
 
 
 
Larissa Vlieger  
GroenLinks 


